

Bestyrelsesmøde d.31/8-17 Afd. 20

Tilstede: Jan, Merete, Emma, Bjarne, Bente og Berit

Referent: Berit

Dagsorden:

- **Referat fra sidste møde**
 -
- **Formanden har ordet**
 -
- **Siden sidst**
 - Emma talte med Lena, som ville tale med viseværterne, som hun tror har deres egen pulje, men hun er ikke vendt tilbage. Regning står dog på afd. Budget!
 - Bente sender mail til Jens Isbæk vedr. bøjet vejskilt og lygtepæl.
 - PPV-møde
 - Fejl og mangler ved fælleshuset. Viseværterne vil få besked af Lena så de kan komme ud og ordne tingene.
 - Jan har sendt mail vedr. beboerhenvendelse omkring lastbil på parkeringspladsen
- **Økonomi**
 - Vi er fortsat bekymrede for vores budget
- **ØB/samarbejdspartnere**
 - intet
- **Fælleshus**
 - Et par udlejninger
- **Beboerhenvendelser:** Ingen bemærkninger.
- **Daglig trivsel :** ingen bemærkninger.
- **Nye tiltag:** ingen bemærkninger
- **Tilflytning/fracflytning:** ingen bemærkninger

- **Evt.:** intet
- **Kalender:**
 - Infomøde om økonomi og solceller (huslejestigning) inden afdelingsmøde. Onsdag d. 6/9
 - Afdelingsmøde d. 11/9-17 kl. 17